



Skypemöte med Trampolintävlingskommittén 2017-10-31 kl 20:30-21:30

Närvarande: Jenny S, Johan, Mats, Linnea och Therese

1. Genomgång av det förra protokollet

2. Tekniskt reglemente – enl mail

Johan hade gjort anteckningar som vi alla gick igenom, klart för att skicka tillbaka till Johanna Persson imorgon

3. Arrangörer 2018 – vad gör vi?

Johan har bett Jenny M att prata med UVGK och TK Levo så att ev Levo kan arrangera på våren och UVGK på hösten. Vad beror det på att ingen vill arrangera tävlingar. Är det så här vi skall göra eller skall vi i framtiden köra tävlingar på något annat sätt. Vi bör nog gå ut med en enkät om hur man resonerar ute i klubbarna när det gäller tävlingar, och hur vi skall göra i framtiden. Jag kollar med Anna om hon fått in någon mer ansökan då G säger att Västra Frölunda skickat in ansökan om NM. Vi diskuterar om att kanske ha två tävlingar på våren, den andra efter Frivolten Cup. Kanske kan Levo ta en den tävlingen i maj – Therese tar det med Jenny M så får hon fråga. Om det går bra så tar vi bort nr 3. Så blir det 2 på våren och 2 på hösten.

4. Årets gymnast – förslag Lina Sjöberg

5. Årets prestation - förslag Oscar Smith, Lina Sjöberg

Vi fortsätter tänka till nästa möte och hittar vi förslag så lägger vi det i facebookgruppen.

6. Övrigt

Aktiviteter 2018, har vi några? Hur löser vi svenska tävlingar framöver, detta måste vi verkligen börja jobba på.

Fysisk möte i Uppsala på Scandic Nord 3 december mellan 9-16, Siri från förbundet kommer och Jenny S hoppas att hon kan vara med i alla fall fram till lunch.

Tisdagen den 28 november kl 20:30 nästa skypemöte